
RM 0002.6.6.2011                                  PROTOKÓŁ Nr 6/2011 
z VI Sesji VI kadencji Rady Miejskiej 

w Piotrkowie Kujawskim 
odbytej w dn. 22 czerwca 2011 roku. 

 

Ad. 1  

Otwarcia VI Sesji Rady Miejskiej VI kadencji w Piotrkowie Kujawskim dokonał Pan Arkadiusz 

Rybak, Przewodniczący Rady Miejskiej, witając zebranych radnych, sołtysów, kierowników 

jednostek oraz innych gości przybyłych na obrady sesji.  

 

Ad. 2 

- Pan Arkadiusz Rybak stwierdził quorum, na ustawową liczbę 15 radnych, obecnych było 15   

   radnych (lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu). 

 

Ad. 3 

Na Sekretarza VI sesji powołana został Pani Arleta Petek. 

 

Ad. 4 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał porządek obrad VI sesji Rady Miejskiej. Zaproponował dokonanie 

w nim następujących zmian: W prowadzenie w punkcie 6c uchwały Nr VI/39/2011 w sprawie 

wyraŜenia zgody na zbycie w trybie bezprzetargowym kotłowni olejowej wraz z działką połoŜoną  

w Piotrkowie Kujawskim, oznaczoną w ewidencji gruntów numerem 1304, zmianę numerów 

pozostałych uchwał, w związku z powyŜszą zmianą oraz wprowadzenie w punkcie 11 uchwały  

Nr VI/45/2011 w sprawie uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej  

i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski oraz w punkcie 12 Uchwały Nr VI/46/2011 Podjęcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski na lata 2011-2025. Za przyjęciem zmian do porządku obrad głosowało 15 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. Porządek obrad został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad. 5  

Protokół z poprzedniej sesji został przyjęty, za jego przyjęciem głosowało 15 radnych. 

 

Ad. 6 a – f 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/37/2011 w sprawie wydawania Biuletynu 

Informacyjnego Gminy Piotrków Kujawski. Następnie poinformował, iŜ biuletyn ten ukazuje się juŜ 

w naszej gminie od kilku lat, obecnie naleŜy mu nadać tylko formę prawną i zarejestrować  



w Bibliotece Narodowej. 

Dyskusji na temat w/w projektu uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Uchwała  

Nr VI/37/2011 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów 

przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/38/2011 w sprawie opłat za świadczenia 

wykraczające poza podstawę programową wychowania przedszkolnego w przedszkolu 

prowadzonym przez Miasto i Gminę Piotrków Kujawski. Pytań nie było, radni przystąpili do 

glosowania. Uchwała Nr VI/38/2011 została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 

radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się nie było. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/39/2011 w sprawie wyraŜenia zgody  

na zbycie w trybie bezprzetargowym kotłowni olejowej wraz z działką połoŜoną w Piotrkowie 

Kujawskim, oznaczoną w ewidencji gruntów numerem 1304. Następnie wyjaśnił, iŜ zarząd  

i mieszkańcy spółdzielni przy ul. Piastowskiej złoŜyli wniosek o wyraŜenie zgody na przejęcie 

przez spółdzielnię na własność kotłowni, którą uŜytkują od dawna. Posiadanie przez spółdzielnię 

kotłowni na własność jest konieczne aby spółdzielnia mogła się ubiegać o kredyt na jej 

modernizację. Radni przystąpili do glosowania. Uchwała Nr VI/39/2011 została przyjęta 

jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/40/2011 w sprawie określenia zakresu  

i formy informacji o przebiegu wykonania budŜetu gminy, informacji o kształtowaniu się 

wieloletniej prognozy finansowej oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowych instytucji kultury za I półrocze. Pytań nie było, radni przystąpili do glosowania. 

Pytań nie było, radni przystąpili do glosowania. Uchwała Nr VI/40/2011 została przyjęta 

jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/41/2011 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Biblioteki Publicznej w Piotrkowie Kujawskim za 2010 rok. Pytań nie 

było, radni przystąpili do glosowania. Uchwała Nr VI/41/2011 została przyjęta zwykłą większością 

głosów, za jej przyjęciem głosowało 8 radnych, przy 6 głosach przeciwnych i 1 glosie 

wstrzymującym się.  

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/42/2011 w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego Miejsko – Gminnego Ośrodka Kultury Sportu i Rekreacji w Piotrkowie 

Kujawskim za 2010 rok. Pytań nie było, radni przystąpili do glosowania. Uchwała Nr VI/42/2011 

została przyjęta zwykłą większością głosów, za jej przyjęciem głosowało 8 radnych, przy 6 głosach 

przeciwnych i 1 glosie wstrzymującym się.  



Ad. 7 a - e 

- Pan Mirosław Skonieczny przedstawił sprawozdanie z wykonania budŜetu Miasta i Gminy 

Piotrków Kujawski za 2010 rok. Powiedział ponadto, iŜ zgodnie z nową ustawą o finansach 

publicznych absolutorium musi być udzielane do 30 czerwca. Poinformował takŜe o tym, iŜ deficyt 

z roku ubiegłego, w wysokości 1.247.000 zł będzie pokryty poŜyczką oraz za pomocą tzw. 

Wyprzedzającego finansowania a takŜe z nadwyŜki z lat ubiegłych. Deficyt oznacza, iŜ w ubiegłym 

roku gmina wydała o 1.247.000 zł więcej niŜ miała wpływów. W 2010 roku spłacono kolejną ratę 

poŜyczki do WIOŚ zaciągniętej na zakup śmieciarki. Po pierwszym półroczu zostanie spłacone juŜ 

70 % zaciągniętej na ten cel kwoty i będzie moŜna ubiegać się o umorzenie pozostałych 30 %. 

Podobnie stanie się z poŜyczką na zakup wozu straŜackiego, ale dopiero w 2012 roku. W 2010 roku 

spłacono ratę poŜyczki zaciągniętej na budowę hali widowiskowo – sportowej, do spłaty pozostało 

1.980.000 zł.  

Burmistrz powiedział, iŜ dochody budŜetowe to głównie wpływy z podatków. Dodał, iŜ bardzo 

niepokojące są skutki obniŜania górnych stawek podatków. Obecnie jest to prawie 1 milion zł. 

Powiedział takŜe, Ŝe obniŜanie stawek podatków to pomoc publiczno – prawna udzielana kaŜdemu 

mieszkańcowi naszej gminy. 

Następnie Burmistrz wymienił niektóre nakłady poniesione na inwestycje w 2010 roku. Powiedział 

m. In., iŜ wydano na: 

- budowę sieci wodociągowej w miejscowości Rzeczyca IV etap – 108 tys. zł, 

- budowę sieci wodociągowej w Józefowie – 84 tys. zł, 

- wyposaŜenie hali widowiskowo – sportowej – 108 tys. zł, 

- ul. Słoneczna  II etap – 249 tys. zł, 

- ul. Ogrodowa – 240 tys. zł, 

- ul. 11 Listopada i ul. Św. Ducha – 479 tys. zł, 

- przebudowa infrastruktury turystycznej w Połajewie – 598 tys. zł, 

- przebudowa świetlicy w Zborowcu – 7 tys. zł, 

- plac zabaw przy ul. Piastowskiej – 48 tys. zł, 

- budowa boiska ORLIK – 1.128.000 zł, 

- zakup tablic interaktywnych do szkół – 40 tys. zlł 

- rewitalizacja parku w Piotrkowie kujawskim – 344 tys. zł, 

- dotacja do remontu dróg powiatowych – 100.000 zł, 

- utwardzenie kamieniem drogi w Łabędzinie – 103 tys. zł, 

- utwardzenie kamieniem drogi w Łączkach – 135 tys. zł, 

- na remonty dróg wydano w 2010 roku w sumie ok. 1.981 tys. zł 

- wybory prezydenckie i samorządowe  (zadania zlecone) łącznie 100 tys. zł, 



- dodatki mieszkaniowe i wiejskie dla nauczycieli – Gimnazjum 171 tys. zł, Szkoła Podstawowa  

w Piotrkowie Kujawskim 130 tys. zł), 

- świadczenia rodzinne – ponad 5 mln. zł, 

 - zasiłki rodzinne – ponad 3 mln. zł 

- fundusz alimentacyjny – 294.717 zł, 

- pobyt osób w Domu Pomocy Społecznej – 76.200 zł, 

- dodatki mieszkaniowe dla 127 rodzin – 213 tys. zł, 

- wyprawki szkolne – dofinansowanie w 20 % całości – 47 tys. zł. 

W roku 2010 pozyskano łącznie około 1.550.000 zł środków z zewnątrz:, w tym: 

- na budowę hali – łącznie ok. 175.500 zł, 

- na budowę ORLIKA – 357.333 zł, 

- na świetlicę w Nowej Wsi – powyŜej 84 tys. zł, 

- na drogę Nowa Wieś – Kaspral – 37.500 zł, 

- na zalesianie – 10.000 zł, 

- konkurs plastyczny w Przedszkolu – 500 zł, 

- z programu „Uczeń na wsi” – powyŜej 264 tys. zł. 

Dochody budŜetowe zostały wykonane w 103,3 %, zadłuŜenie gminy sięga około 10 % budŜetu.. 

Wartość mienia komunalnego gminy na początku roku wynosiło 28 mln. zł, a na koniec roku 31 

mln. zł, ponadto mienie gminy ma czystą hipotekę i nie jest obciąŜone wierzytelnościami. 

 

- Pani Jolanta Zalesińska odczytała uchwałę Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie wyraŜenia 

opinii o sprawozdaniu z wykonania budŜetu za 2010 rok złoŜonym przez Burmistrza Miasta  

i Gminy Piotrków Kujawski. Z opinii wynika, iŜ sprawozdanie to zostało zaopiniowane pozytywnie. 

Dało ono moŜliwość Radzie Miejskiej oceny budŜetu i ustalenia jakie zadania były realizowane  

w ciągu roku oraz jakie wydatki na nie poniesiono. 

- Pan Mariusz Wojciechowski odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie absolutorium dla 

Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków Kujawski opracowany na posiedzeniu w dn. 12.04.2011 r.  

Oraz opinię w sprawie złoŜonego przez Burmistrza sprawozdania z wykonania budŜetu za 2010 

rok. We wniosku Komisja Rewizyjna zawarła prośbę do Radnych o udzielenie absolutorium 

Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za wykonanie budŜetu w 2010 r.  

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał uchwałę Nr 178 Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie 

wniosku Komisji Rewizyjnej dotyczącego absolutorium dla Burmistrza Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski.  

Opinia regionalnej izby Obrachunkowej na temat wniosku Komisji Rewizyjnej była pozytywna.  

 
Ad. 8 



� Dyskusję nad przedstawionym przez Burmistrza Miasta i Gminy sprawozdaniem z 

wykonania budŜetu oraz stanowiskami Komisji Rewizyjnej i Regionalnej Izby Obrachunkowej 

otworzył Pan Przewodniczący Rady Miejskiej, Arkadiusz Jarosław Rybak. 

     Nikt nie wziął udziału w dyskusji. 

 
Ad. 9 
� Projekt uchwały Nr VI/43/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze       

sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2010 rok odczytał 

Pan Jarosław Arkadiusz Rybak.              

� W głosowaniu nad projektem uchwały Nr VI/43/2011 brało udział 15 radnych. 

� Za przyjęciem uchwały Nr VI/43/2011 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego  

     wraz ze       sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2010   

     rok opowiedziało się 12 radnych, przy braku głosów przeciwnych i trzech głosach  

     wstrzymujących się. Uchwała została przyjęta.  Sprawozdanie finansowe wraz ze  

     sprawozdaniem z wykonania budŜetu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski za 2010 rok zostało  

     przyjęte. 

  
Ad. 10 

- Projekt uchwały Nr VI/44/2011 w sprawie udzielenia Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków  

Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2010 rok odczytał Pan Arkadiusz Jarosław 

Rybak. Przed przystąpieniem do głosowania Pan Przewodniczący zapoznał Radnych z regulaminem 

głosowania nad w/w uchwałą. Powiedział, Ŝe: „Działając na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 4 oraz art. 

28 a ust. 2 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym  (Dz. U. z 2001 r. Nr 142, poz. 

1591, z 2002 r. Nr 23 poz. 220, Nr 62, poz. 558, Nr 113, poz. 984, Nr 153, poz. 1271 i Nr 214, poz. 

1806, z 2003 r. Nr 80, poz. 717, Nr 162, poz. 1568, z 2004 r. Nr 102, poz. 1055, Nr 116, poz. 1203, 

z 2005 r. Nr 172, poz. 1441 i Nr 175, poz. 1457, z 2006 r. Nr 17, poz. 128, Nr 181, poz. 1337,  

 2007 r. Nr 48, poz. 327 i Nr 138, poz. 974 i Nr 173, poz. 1218, z 2008 r. Nr 180 poz. 1111, Nr 223, 

poz. 1458, z 2009 r. Nr 52, poz. 420, Nr 157, poz. 1241 z 2010 r. Nr 28 poz. 142 i poz. 146, Nr 40, 

poz. 230 i Nr 106, poz. 675)  w związku z § 104 i § 105 Statutu Miasta i Gminy Piotrków Kujawski 

(Dziennik Urzędowy Województwa Kujawsko – Pomorskiego z 2004 roku Nr 17, poz. 174) 

� Głosowanie jest jawne, radni głosują przez podniesienie ręki. 

� Absolutorium jest udzielane Burmistrzowi Miasta i Gminy Piotrków Kujawski. 

� Uchwałę w sprawie absolutorium Rada Miejska w Piotrkowie Kujawskim podejmuje 

bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. Oznacza to, iŜ rozstrzygającym 

głosowanie jest opowiedzenie się co najmniej 8 radnych „za” lub co najmniej 8 radnych 

„przeciw”.” 



 

Wynik głosowania: Za przyjęciem uchwały Nr VI/44/2011 w sprawie udzielenia Burmistrzowi 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2010 rok 

opowiedziało się 12 radnych, przy braku głosów przeciwnych i trzech głosach wstrzymujących się. 

Uchwała została przyjęta.  Absolutorium z tytułu wykonania budŜetu za 2010 rok dla Burmistrza 

Miasta i Gminy Piotrków Kujawski zostało udzielone. 

 

10 minut przerwy 

Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad. 11 

- Pan Arkadiusz Rybak odczytał projekt uchwały Nr VI/45/2011 w sprawie uznania rolnictwa  

za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat rolniczych dla Polski 

Wyjaśnił, iŜ Rada Miejska została poproszona o wywolanie uchwały o takiej treści, zatem, z uwagi 

na fakt, iŜ nasza gmina jest gminą miejsko – wiejską taka uchwałę proponujemy podjąć. Dyskusji 

na temat w/w projektu uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Uchwała Nr VI/45/2011 

została przyjęta jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych  

i wstrzymujących się nie było. 

 

Ad. 12 

- Pani Jolanta Zalesińska wyjaśniła, iŜ wystąpiła do Rady o podjęcie uchwały Nr VI/46/2011 

zmieniającej uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta i Gminy Piotrków 

Kujawski na lata 2011-2025 dlatego, iŜ w uchwale z dnia 27 maja 2011 r. dot. WPF program 

komputerowy nie zaktualizował kwoty długu ( w poz. 13 rok 2012 kwota długu powinna być o 2 

mln zł mniejsza). Dodała, iŜ szczegółowo opisano to w uzasadnieniu. Dyskusji na temat w/w 

projektu uchwały nie było, radni przystąpili do głosowania. Uchwała Nr VI/46/2011 została przyjęta 

jednogłośnie, za jej przyjęciem głosowało 15 radnych, głosów przeciwnych i wstrzymujących się 

nie było. 

 

Ad. 13 

Radni nie zgłosili interpelacji. 

 

Ad. 14 

- Pan Mariusz Wojciechowski poprosił o przygotowanie informacji dotyczącej moŜliwości 

finansowych na wydatki związane z inwestycjami moŜliwymi do dokonania w 2012 roku. Dodał, 



iŜ chodzi mu o moŜliwości poza kosztami inwestycji juŜ rozpoczętych, które niewątpliwie naleŜy 

zakończyć, konkretnie chodzi o moŜliwość poprawy stanu naszych dróg. 

- Pan Mirosław Skonieczny powiedział, iŜ przygotowanie takiej informacji nie będzie łatwe. Kiedyś 

inwestycje były prowadzone w oparciu o Wieloletnią Prognozę Inwestycyjną, obecnie jest to 

zawarte w Wieloletniej Prognozie Finansowej. Wszystkiego niestety nie moŜna przewidzieć,  

bo moŜliwości pozyskiwania środków pojawiają się w roku budŜetowym i wtedy dąŜymy do tego 

aby wyznaczyć środki na inwestycje, na które moŜna je pozyskać, rezygnując niejednokrotnie  

z wcześniej zaplanowanych, na które nie ma zwrotów. Burmistrz dodał, iŜ jego zdaniem naleŜy 

korzystać z pozyskiwania środków ile się da. 

- Pan Krystian Berliński zapytał jakimi kryteriami kieruje się Burmistrz przyjmując ludzi na staŜ? 

- Pan Mirosław Skonieczny odpowiedział, iŜ kryteria doboru staŜystów, zgodnie z ustawą 

weryfikuje urząd Pracy. Jeśli według Urzędu Pracy osoba kwalifikuje się i spełnia kryteria 

ustawowe wówczas jest do nas kierowana. Oczywiście nie kaŜda osoba jest przyjęta, bo nie 

dysponujemy duŜymi środkami na ten cel. 

- Pan Grzegorz Piasecki podziękował Radnym za podjęcie uchwały Nr VI/45/2011 w sprawie 

uznania rolnictwa za priorytet polskiej prezydencji w Unii Europejskiej i wyrównania dopłat 

rolniczych dla Polski. Dodal, iŜ wagi tej uchwały nie naleŜy przeceniać, ale da to z pewnością 

naszym władzom krajowym do myślenia. 

- Pan Arkadiusz rybak poprosił wszystkich radnych o przygotowanie na spotkanie we wrześniu 

wykazu tematów, które ich zdaniem powinny być ujęte w przyszłorocznym budŜecie. PowyŜsze 

pozwoli ustalić wspólne priorytety przyszłoroczne i opracować plan działania na lata kolejne. 

 

Ad. 15 

Zamknięcie VI Sesji Rady Miejskiej w Piotrkowie Kujawskim nastąpiło o godz. 15.30 

Na tym protokół zakończono. 

Protokołowała Joanna Zientkiewicz: 
                       ................................ 
                                                                                       Przewodniczący Rady Miejskiej 

                                                                                                   Arkadiusz Rybak 

                                                                                             ........................................ 

 


